To: 
Waste Reduction Projects Vetting Sub-committee Secretariat 減少廢物項目審批小組秘書處
    (Fax: 2827 8138; e-mail: wrp@epd.gov.hk)
Request for Site Visit to School to Assess Feasibility of Implementing “On-site Meal Portioning”
要求到訪學校以評估「現場派飯」的可行性
Applicant School :
申請學校 :
	Name of School
學校名稱
	(English英文)
	

	
	(Chinese中文)
	

	Type of School

(e.g. Aided School, Private School)

學校類別
（如資助學校、私立學校）
	

	Address

地址
	

	Year in which School building was constructed

校舍落成年份
	

	Contact Person 
聯絡人
	
	Position Held

職位
	

	Tel. No.

電話號碼
	
	Fax No.

傳真號碼
	

	Mobile Phone No.
流動電話號碼
	
	Email Address

電郵地址
	


Detailed Information (Optional) :


詳細資料（可選擇提供） :         


	Total No. of Students

學生總數

	
	Total No. of Classes
班別總數


	

	School Improvement Project
*If yes, please provide details.
學校改善工程計劃
如有，請簡述工程內容
	[  ] Yes *
	[  ] No *

	
	


	Potential School Facilities for Implementing “On-site Meal Portioning”
(can leave spaces for “Area” blank if unknown) (Please tick the boxes if appropriate.)
有可能用作「現場派飯」的校園設施

(如未能提供“面積”，可不用填寫)

(請於適當括號內填上 ( 號)


	[  ] Canteen and Kitchen / Area

飯堂及廚房／面積
__________ m2 / 平方米

[  ] Covered Playground / Area [     有蓋操場／面積

_________ m2 / 平方米
	[  ] Tuck Shop / Area

    小食部／面積

__________ m2 / 平方米

[  ] Covered Roof / Area 

    有蓋天台／面積

_________ m2 / 平方米
	[  ] Multi-purpose Area / Area

    多用途空間／面積

__________ m2 / 平方米

[  ] Others (Please specify)

其他 (請註明)

_______________

	Current Lunch Arrangement
(Please tick the boxes if appropriate.) 
現時午膳安排
(請於適當括號內填上 ( 號)
	[  ] All Students Outside School
    全體學生於校外午膳

[  ] Partially in Canteen

    部分學生於飯堂午膳

	[  ] All Students in Canteen

    全體學生於飯堂午膳
[  ] Partially inside Classrooms

    部分學生於課室午膳

	[  ] All Students inside Classrooms

    全體學生於課室午膳

[  ] Others (Please specify)

其他 (請註明)

_______________

 

	Proposed No. of Students participating in “On-site Meal Portioning”
預計參與「現場派飯」的學生人數
	
	Proposed No. of Classes participating in “On-site Meal Portioning”
預計參與「現場派飯」的班別
數目
	

	Planned arrangement for “On-site Meal Portioning”
(Please tick the boxes if appropriate.) 
「現場派飯」的計劃安排
(請於適當括號內填上 ( 號)

	[  ] All Participating Students
in Canteen

    所有參與學生於飯堂午膳
[  ] Others (Please specify)

其他 (請註明)


	[  ] Some Participating Students in Canteen and some in  Classrooms

部分參與學生於飯堂午膳，其餘學生於課室午膳

_____________________________________________

	Preferred Commencement Date of Implementing “On-site Meal Portioning”
希望推行「現場派飯」的日期


	


The Environmental Protection Department (EPD) launched the “Food Wise Hong Kong Campaign” in 2013 to encourage food waste reduction.  Schools can sign-up for the “Food Wise Charter” to commit in implementing measures for reducing food waste.  Please refer to the website for details: http://www.foodwisehk.gov.hk/en/food-wise-charter.php
環境保護署（環保署）在2013年推出「惜食香港運動」，鼓勵減少廚餘。 學校可簽署「惜食約章」以承諾實踐減少廚餘。 詳情請瀏覽網址：http://www.foodwisehk.gov.hk/zh-hk/food-wise-charter.php
This school (please select an appropriate box):
本校（(請選適當方格）：
· is interested in signing-up for the “Food Wise Charter” and would like the EPD to contact us to provide further information.
有意簽署「惜食約章」及希望環保署聯絡我們以提供更多資料。
· has signed the “Food Wise Charter”.
已簽署「惜食約章」。
· does not intend to sign-up for the “Food Wise Charter” at this stage.
在現階段無意簽署「惜食約章」。
	
	Signature 簽署
	

	Name of Contact Person

學校負 聯絡人姓名
	()
	

	Date 
日期
	
	Official Chop
機構印章
	


Personal Data Collection Statement收集個人資料的聲明
Purpose of Collection收集的目的
The personal data and other related information provided by you in the request form for site visit will be used by the Waste Reduction Projects Vetting Sub-committee (the Vetting Sub-committee) of the Environment and Conservation Fund Committee (ECF) and its Secretariat for the purpose of processing your site visit request.  The provision of personal data and other related information in the Request Form is voluntary.  You may apply to the Vetting Sub-committee Secretariat to withhold some data from release to the public.  However, if you do not provide adequate and accurate data, we may not be able to process your site visit request.

你在要求到訪表格內所提供的個人資料和其他有關的資料，是供環境及自然保育基金（環保基金）委員會轄下的減少廢物項目審批小組（審批小組）秘書處在處理你的到訪要求時所用。你可自行決定是否在表格內提供個人資料及其他有關的資料。你亦可向審批小組秘書處申請把部分資料保密，不予公開。不過，如你沒有提供足夠及正確的資料，你的到訪要求可能不獲處理。
Disclosure of Information公開資料
The Vetting Sub-committee Secretariat may keep your request form for site visit in the Registry and may include the personal data and other related information you provide in the Request Form in a register/catalogue, which will be made available for public inspection.  Where necessary, the particulars submitted by you may also be provided to other departments/organisations/persons for the purposes of verifying the particulars provided and other purposes related to the site visit request.

審批小組秘書處可能會把你的要求到訪表格存放於檔案室，亦可能會把你在表格內所提供的個人資料及其他有關資料編入紀錄冊／目錄，供公眾查閱。如有需要，你所提交的資料亦可能交予其他部門／機構／人士，以便予以核實或作其他與到訪要求申請有關的用途。
Access to Personal Data查閱個人資料
You have a right to request access to, and to request the correction of, the personal data and other related information you supplied in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486).  Such requests should be made in writing to the Waste Reduction Projects Vetting Sub-committee/Secretariat.

根據《個人資料（私隱 ）條例》（第486章）的規定，你有權要求查閱及更改你所提供的個人及其他有關資料。有關要求應以書面向審批小組／秘書處提出。
I have read and understood the Conditions for the Use and Allocation of Funds and agree to the conditions.
本人已閱讀及明白「使用和批撥資助款項的條件」的內容，並同意接受該等條件約束。
	
	Signature 簽署
	

	Name of Contact Person
聯絡人姓名
	()
	

	Date 日期
	
	
	


Note注意:


· Please photocopy this Form if more than one is required. 如需要超過一份表格，請自行影印。
· This Form may be amended by the E CF Committee as and when necessary. 環保基金委員會可隨時按需要修訂本表格的內容。
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